

Albert NALBANDIAN, Armenia, Chairman CPM for WRC-12
BIOGRAPHY



Albert Nalbandian

Currently (since 2002) he is the Adviser of Minister of Transport and Communications of the Republic of Armenia.

Armenian delegate at ITU Plenipotentiary Conferences (Marakesh, 2002 and Antalia, 2006) and ITU Radiocommunication Conferences (at WRC-03 and WRC-07 was elected as Committee Chairman).

He is also participating in the RCC work (Council of the Heads of Administrations, Commissions on Spectrum and on Broadcasting, etc).

The 2007 he was appointed as a Chairman of the ITU Conference Preparatory Meeting for WRC-12.

1985 – 2002 - Counsellor of the ITU BR, of ITU-R Study Group 1 “Spectrum management”, ITU-R Study Group 7 “Science services” and preparation for radio-communication conferences (CPM)

1965 – 1985 - Deputy of the Head of Department on satellite communications and broadcasting of the Moscow Radio Research and Development Institute (NIIR)

1960 - 1965 - Moscow Telecommunication Institute

Engineer on radio communications and broadcasting

Married, one son and three grandchildren.

Married, his wife Ekaterina, a musician. They have a son and a granddaughter and two grandsons.



В настоящее время (с 2002 г.) – Советник Министра Транспорта и Связи Республики Армения.

Делегат от Армении на Полномочных конференциях МСЭ (Маракеш , 2002 г.и Анталия, 2006 г.) и Конференциях радиосвязи МСЭ (на ВКР-03 и ВКР-07 избирался Председателем Коммитета). Участвует в работе РСС (Совет Глав Администратий, Коммисси по спектру и по вещанию и др.). Председатель Рабочей Группы РСС по подготовке к РА-12 и ВКР-12.

В 2007 г. избран Председателем Всемирного Подготовительного Собрания к ВКР-12.

С 1985 по 2002 г.г. - Советник Бюро Радиосвязи МСЭ, отвечал за работу ИК 1 «Управление использованием спектра», ИК 7 «Научные службы» и за подготовку к радио конференциям МСЭ.

С 1965 по 1985 г.г. – Заместитель Начальника Отдела спутниковой связи и радиовещания Государственного НИИ Радио (Москва, НИИР).

С 1960 по 1965 г.г. – студент Московского электротехнического института связи, специальность Инженер по радиосвязи и вещанию.

Мастер Связи, награжден орденом СССР «Знак Почета»

Женат, жена – музыкант, имеют одного сына и 3 внуков..